

鸿成达厂定定制工厂生产线，流水线 车间元件装配防静电工作台

产品名称	鸿成达厂定定制工厂生产线，流水线 车间元件装配防静电工作台
公司名称	东莞市鸿成达五金电子科技有限公司
价格	500.00/个
规格参数	品牌:鸿成达 规格:定制生产线 产地:广东东莞
公司地址	东莞市寮步镇下岭贝工业区
联系电话	13723555263

产品详情

鸿成达厂定定制工厂生产线，流水线 车间元件装配防静电工作台

精益管优点 Lean tube advantages

精益管是由优质钢管经过表面处理后，外表面采用热塑粘合特殊塑料层，内表面覆防腐层组合而成。组成产品后，具有外型美观、耐磨、防锈无污染等优点，是不锈钢产品的理想替代品。外观色彩以白色、米黄、黑色为主。可根据要求提供各种颜色。（另外有电镀，及不锈钢管可选择。）

The lean tube is made of high-quality steel after surface treatment, the outer surface is made of thermoplastic bonded special plastic layer, and the inner surface is covered with anti-corrosion layer. Composition other products, with good appearance, wear resistance, rust, etc., is an ideal substitute for stainless steel products. The appearance color is mainly white, beige and black. According to customer requests for a variety of colors. (Another electroplating, and stainless steel optional.)

精益管产品优越性 Lean tube products superiority

1. 标准的材料（精益管、接头及附件）设计，更换配件方便快捷；
2. 精益管工作台材料可重复利用，节约生产成本，支持环保；3. 外形美观，无污染，能改善工作环境，符合环保要求；4. 改造简便，可随时随地扩展结构功能5. 精益管表层为覆塑层，不易损伤零部件表面；
6. 组建简单，应用灵活；
7. 根据需要设计改善，符合人体工学原理。

1. Standard materials (Lean tube, joints and accessories) design, replacement parts are convenient ;

2. Materials can be reused, saving production costs and supporting environmental protection;
3. Appearance, non-pollution, can improve the working environment and meet environmental protection requirements;
4. Easy to reconstruction, can expand the structure function at any time
5. The surface of the lean tube is a plastic layer, which is not easy to damage the surface of the parts;
6. Simple to set up and flexible to apply;
7. The need to improve the design according to ergonomic principles of science station.